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In het schooljaar 2021-2022 hebben zitting gehad in de medezeggenschapsraad van IKC 
de Brink: 

 

Personeelsgeleding: 

• Minggus Hentzepeter, leerkracht groep 7/8B (voorzitter) 
• Daniek van Aar, leerkracht groep 4A 
• Emma van Balen, leerkracht 5/6B 

 

Oudergeleding: 

• Emmanuel Djakumah, vader Jonathan (groep 4A) 
• Renate Avans, moeder Kenzo (groep 6A) 
• Zeshan Akram, vader Aizah (groep 7/8B)  

 

De data waarop vergaderd is in 2021-2022: 

23 september, 2 november, 7 december, 18 januari, 1 maart, 29 maart en 21 juni.  
 

Doelstellingen 2021-2022: 
1. Ouderbetrokkenheid vergroten bij activiteiten van de school.  
2. Vergroten van de zichtbaarheid van de MR onder ouders. 
3. Introductie MR in de nieuwsbrief. 
4. Verdere professionalisering van de MR. Hier vallen de vergaderingen onder, de 

structuur van de MR en de navolging die gegeven wordt aan uitgezette acties. 

 
Realisatie doelstellingen: 

1. Na de COVID-19 periode was er meer ruimte om ouders bij activiteiten te 
betrekken. Het blijft hierbij echter beperkt tot ouderparticipatie; hulp bij uitjes en 
activiteiten. Het aanspreken van ouders om deze bij activiteiten te betrekken 
vindt voornamelijk plaats via de groepsleerkrachten.  Voorbeelden hiervan zijn 
het aantal hulpouders bij de Koningsspelen en tijdens schoolreisjes. De 
betrokkenheid kan verder uitgebreid op het gebied van Schooltuinen en 
Schoolzwemmen (waar meer structurele ondersteuning nodig is).  

a. Wat betreft de betrokkenheid van ouders bij onderwijsinhoudelijke 
ontwikkelingen is er nog veel winst te behalen. Zo zou de MR bijvoorbeeld 
een actieve rol kunnen spelen om ouders te enthousiasmeren voor 
informatiebijeenkomsten of andere momenten waarbij het om 
onderwijsinhoud gaat. Hier liggen komend schooljaar verschillende 
kansen bij de inlopenweken en koffiemomenten met ouders.   

 
2. De MR is duidelijk zichtbaar op de website. Hier zijn tevens alle notulen van dit 

schooljaar te vinden. Door de jaarplanning voor volgend jaar beter in beeld te 
hebben, kan er tijdig ingespeeld worden op activiteiten en acties die gedaan 
moeten worden. Ouders mochten dit jaar weer de school in nadat alle COVID-19 
maatregelen waren afgeschaft. De MR heeft afgelopen jaar 1 bericht van een ouder 
ontvangen met de vraag of zij een keertje mee kon kijken met de vergadering.  

a. Er ligt een kans om ook fysiek zichtbaar te worden. Zo zou het een 
meerwaarde zijn als de oudergeleding fysiek (en herkenbaar) aanwezig is 
bij informatiebijeenkomsten, feesten en andere activiteiten binnen de 
school. Een introductie in de nieuwsbrief en via Kwieb aan het begin van 
het schooljaar vergroot ook de zichtbaarheid. Denk daarbij aan het 
voorstellen van de leden van de mr en uitleg over de zaken waar de mr 
over meedenkt en -beslist. 
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3. De MR heeft een introductie van zichzelf gegeven op Kwieb en in de Nieuwsbrief 

aan het begin van het schooljaar. Het is zinvol dit meerdere keren per jaar te doen 
om de zichtbaarheid te vergroten.  

 
4. De vergaderingen worden verzorgd, geopend en beëindigd door de voorzitter 

waarbij de voorzitter of secretaris een week voorafgaand aan de vergadering een 
uitgebreide agenda (+ eventuele vergaderstukken) rondstuurt. Directie is 
aanwezig bij de punten waarbij dat noodzakelijk is. Er is goed contact tussen 
directie en de MR. Er zijn dit jaar weer meer documenten opgesteld die richting 
geven aan de inhoud van de vergaderingen (zoals een Jaarplanning). De MR kan 
elkaar goed en snel bereiken via mail maar ook via de groepstopic in de Kwieb 
app. Eén MR lid heeft de cursus Begroting MR gevolgd.  

a. Komend jaar kan de overlegcyclus tussen de directie en mr nog 
professioneler worden neergezet.  

b. Bijvoorbeeld: overleg inhoud agenda door voorzitter en directie – 
rondsturen agenda en stukken aan de gehele mr – vergadering 
(fysiek/digitaal) – nabespreking inhoud, eventuele stemming en 
vervolgacties tussen voorzitter en directie – terugkoppeling ouders en 
personeel.  

 

Belangrijke vergaderpunten: 
1. Het is prettig dat er een ergotherapeut inpandig aanwezig is en dat zij beschikbaar 

is voor alle leerlingen.   
2. Er wordt elke vergadering een update gegeven van de GMR vergaderingen door 

het MR lid dat ook deel uitmaakt van de GMR. Input die de MR geeft op GMR-
onderwerpen wordt weer teruggekoppeld aan de GMR.  

3. Er is halverwege het jaar teruggeblikt op de gestelde doelen waarna deze zijn 
aangepast indien nodig.  

4. De MR heeft begin december samen gezeten ter voorbereiding op een nieuwe 
schoolsluiting naar aanleiding van COVID-19 maatregelen. Deze sluiting is 
uiteindelijk uitgebleven.  

5. Meer duidelijkheid over de mogelijkheid tot het inzien van een leerdossier is 
wenselijk en zal anders geformuleerd moeten worden in de schoolgids.  

6. Er is veel nagedacht over het uitbreiden van de ouderbetrokkenheid bij 
structurele activiteiten zoals zwemmen en schooltuinen.  

7. Er zijn twee leden van de MR verkozen om zitting te nemen in de BAC om een 
nieuwe directeur aan te stellen. Een ouder en een personeelslid van de MR hebben 
zitting genomen in de BAC naast de adjunct-directeur, de bestuurder, de 
oprichtster van De Buddies en de directeur HR en huisvesting. De BAC heeft een 
nieuwe directeur gevonden die is gestart op 11 april 2022.  

8. De MR heeft uitgezocht wat de mogelijkheden zijn tot het creëren van een 
gebedsruimte op De Brink. Er is bij collega’s geïnventariseerd naar de behoeftes 
en er is gezocht naar een goede plek. Er is geen geschikte plek gevonden waardoor 
de gebeds-/stilteruimte nu geen plek in de school kan krijgen.  

9. De MR heeft gesproken over elektrische steppen. Er is aangegeven dat deze 
illegaal zijn. De MR heeft in overleg met directie besloten om ze per schooljaar 
2022-2023 buiten het hek te laten plaatsen.   

 
De MR heeft instemming gegeven op de volgende onderwerpen: 
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1. De ouderbijdrage à de oudergeleding geeft aan dat de ouderbijdrage zo prima is 
en niet verhoogd hoeft te worden wat hen betreft. De optie om in termijnen te 
betalen zou wellicht wenselijk zijn.  

2. Formatie 

 
De MR is geïnformeerd door de directie over de volgende onderwerpen: 

1. Het jaarplan à hierin wordt een overzicht geschetst van het leeraanbod dat 
aangeboden wordt op De Brink.  

2. Het jaarwerkplan à het Jaarwerkplan 2021-2022 vormt een nadere uitwerking 
van het schoolplan 2019-2023, dat op zijn beurt een uitwerking op schoolniveau 
vormt van het meerjaren-bestuursbeleidsplan. In ons schoolplan hebben wij 
einddoelen geformuleerd. Om die einddoelen te bereiken stellen wij jaarlijks een 
jaarwerkplan op, waarin we de tussendoelen voor dat schooljaar beschrijven. 

3. Wijzigingen in personele bezetting na de kerstvakantie. 
4. Er is een thema inspectiebezoek geweest op De Brink. De inspecteur heeft 

aangegeven dat hij ziet dat de verworven ‘goed’ nog steeds zichtbaar is. De MR 
stelt voor om het team te voorzien van een kleinigheidje om dit succes te vieren.  

5. De VLOA (Verordening op Lokaal Onderwijs Beleid Amsterdam) wordt door de 
adjunct-directeur toegelicht.  

6. De formatie voor schooljaar 2022-2023.  
7. De gang van zaken met betrekking tot de jaarplanning voor volgend schooljaar.  
8. Het werkverdelingsplan is gedeeld.  
9. Het voornemen van de directie om zich volgend jaar te richten op de 

ouderbetrokkenheid. 
 

Financiën 
1. De MR heeft meegedacht in het financieel ondersteunen van het Sinterklaas- en 

Kerstfeest. Snoepgoed en aankleding worden gefinancierd en er is een vergoeding 
van de cadeaus die de leerlingen in de bovenbouw voor elkaar kopen a €5,- per 
leerling.  

2. De MR heeft akkoord kunnen geven op de begroting nadat er ruimte was voor 
vragen. Voor volgend jaar is het wenselijk om wat meer achtergrond informatie 
te hebben bij de begroting zodat de begrote bedragen ook correct geïnterpreteerd 
kunnen worden. De GMR werkt ook op die manier en dat geeft veel structuur aan 
het lezen van de begroting.  

3. Er wordt goed contact onderhouden met de administratie over de ouderbijdrage.   
4. Er zijn wat aanpassingen gedaan aan de uitgaven van de NPO gelden waar de MR 

van op de hoogte gesteld werd aangezien hier toestemming voor gegeven moest 
worden.  

 
 


